

# Lokalråd Fladså - Midt i Naturen

**Bestyrelsesmøde- onsdag den 17 april 2024 kl. 19:00**

Mogenstrup Menighedshus.

Deltagere: Varnny, Susanne, Christian, Ib, Jørgen, Per, Sonja, Anne.

Afbud: Søren.

Mødet indledes med at byde velkommen til ny suppleant Sonja.

## **Dagsorden.**

### **1: Godkendelse af referat/godkendelse af dagsorden.**

Godkendt

### **2: Formanden, siden sidst.**

Velkommen til bestyrelsesmødet.

Velkommen til Sonja som er tiltrådt som Suppleant.

Ansættelsesperioden gælder til næste ordinære Generalforsamling da suppleanter skal genvælges efter et år.

Fladså Hallen sendte en ansøgning til Fællespuljen om støtte til 50. års jubilæet i september. Der blev søgt om 18.999,- om dette beløb blev bevilliget.

Næstelsø Bylaug har søgt om 6000,- til den årlige høstfest. Her er givet tilsagn om 2000,- da udvalget ikke ser arrangementet som værende "folkeoplysende" altså dække en større kreds af borgere.

Der er ligeledes fra Næstelsø Bylaug søgt om 8000,- til en fælles byfest for Næstelsø- Brandelev og Bonderup bylaug. Der er ikke kommet svar på denne ansøgning endnu.

Vi fik ikke sendt noget til Nyhedsbrevet fra Mette Lundgård Dinesen, det ærgrer mig så derfor ville det være fint om en af jer ville tage den opgave at samle materiale som kunne være egnet dertil og sørge for at fremsende det til Mette inden deadline. Det kunne også være en opgave for formanden!!

På opfordring fra Per kontaktede jeg lederen/igangsætter af den nye POP/OP klub Mogenstrup. Det er Pernille Maria Wolthers der er initiativtager til dette gode tiltag for at spørge om hvilken alder de deltagende unge mennesker er i for hvis de er over 15 var der måske nogle emner til lokalrådet. Aldersgruppen er op til 18 år men der er pt ikke nogen over 15. Pernille vil give besked hvis det ændrer sig.

Jeg glemte på sidste møde at fremsætte forslag om lokalrådets deltagelse i et Hjertestarter kursus. Jeg så at der blev afholdt sådanne i Næstved og der var nærmest et tilløbsstykke.

Er det en opgave for lokalrådet sammen med andre foreninger at arrangerer?

Vi kan sætte det på som punkt på dagsordenen hvis I ønsker det.

Vi skal til stadighed arbejde for at finde nye medlemmer til lokalrådet.

# Lokalråd Fladså - Midt i Naturen

Jeg tilmelder deltagerne til Dialogmødet hos politiet onsdag den 24 april kl. 17 til 19.

Følgende har meldt på: Susanne, Ib, Jørgen, Søren, Varnny.

Er der andre der ønsker at deltage? Tilmeldingsfristen er den 19 april.

Jeg har før argumenteret for at vi fik oprettet et billedarkiv på vores hjemmeside.

Jeg kan sagtens forestille mig det er et kæmpe arbejde, men er det overhovedet muligt? Og hvem kan afse tid til det?

### **3: Kassereren siden sidst.**

Konti gennemgås og stemmer.

### **4: Nye infoskærme: Hvis tilladelse gives fra Fladså Hallen til opsætning.**

Hallen har møde i morgen, hvor det er på dagsordenen.

Per og Varnny har lavet et udkast til ansøgning til Bikubens Fusionsfond om midler til skærm. Såfremt hallen beslutter, at vi kan sætte skærm op der, sendes denne ansøgning. Vi vil gerne sigte mod, at skærmene i Brugsen og i hallen er af samme type.

### **5: Status på og forberedelse til Foredrag den 25. april.**

Der er i skrivende stund 38 betalende gæster.

De fra lokalrådet, der deltager, mødes kl. 18 og sætter stole op mm.

Vi serverer vand og et glas vin.

### **6: Ny folder til tilflyttere.**

I stedet for folder kunne vi bruge en QR kode. Bruge folderen som teaser.

Udformes som postkort med QR på bagsiden.

Hvad skal være hovedoverskrifter i en teaser. Skriv gerne gode ideer til arbejdsgruppen, som består af Sonja og Ib og Per.

### **7: Officiel åbning/lancering af bogskab.**

Bogskabet ser ud til at fungere.

Kunne vi have frøbytte i skufferne nederst i skabet? Vi tænker over det.

Vi vil lave lancering på sociale medier, og lave et lille arrangement sammen med Brugsen, hvor bogskabet indvies. Varnny og Per planlægger det.

### **8: Evaluering på Borgermøde om stier på Fladsågårdens jorder.**

Der er enighed om, at det var en god aften med aktive borgere.

### **9: Fladså Trolde.**

Intet nyt.

### **10: Instagramprofil?**

Der lader til at koden ikke virker. Christian ser på det. Allerede i løbet af aftenen, kom det til at fungere.

### **11: Eventuelt**

Skal vi slutte hvert møde med at samle op, og vurdere om der er noget til nyhedsbrevet?

# Lokalråd Fladså - Midt i Naturen

Vi laver et fast punkt.

Hjertestarter kursus?

Per undersøger om det er en mulighed for at arrangere det.

Billedarkiv.

Alle de billeder vi har liggende hver især, skal samles på lokalrådets google fotos konto.

Lave link på hjemmesiden til billeder. Vi skal udvælge billederne.

Aktivitetskalender for lokalrådet.

Det er aktuelt svært at lave aktivitetskalender for et helt år, da mange arrangementer kommer løbende.

Punkter til næste møde:

Hvordan bliver vi mere synlige?

Opsamling af emner til nyhedsbrev.

Anne skriver til Karen og hører om der fortsat er gang i muligt samarbejde med det store elevråd.

**12: Næste møder: onsdag den 12 juni, tirsdag den 13 august.**

Referent Anne Haahr Petersen